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Onderwerp: Schriftelijke vragen ex art. 47 RvO aan het College van GS, gesteld door de heer G.H.J. 

Weierink van de VVD, betreffende vacature directeur-rentmeester Het Utrechts Landschap Provinciale 

Staten (d.d. 23 april 2012) 

 

Geacht College van Gedeputeerde Staten, 

 

Toelichting 

Door het vertrek van de huidige directeur-rentmeester van Het Utrechts Landschap is er sinds enkele weken 

bij Het Utrechts Landschap een vacature van directeur-rentmeester. Hiervoor is de hulp ingeroepen van een 

werving & selectiebureau. De VVD is van mening dat er op het gebied van efficiency bij natuurorganisaties 

nog grote slagen gemaakt kunnen worden bij het terugdringen van overheadskosten en dan in het bijzonder 

op het gebied van beleidsfuncties. Nu hebben de VVD geluiden bereikt dat er gesprekken gevoerd worden 

tussen de Raden van Bestuur van Het Utrechts Landschap en het Landschap Erfgoed Utrecht over 

verregaande samenwerking of samengaan van deze beide organisaties. U begrijpt dat dit, vanuit efficiency 

oogpunt, de VVD als muziek in de oren klinkt. Dit mede omdat beide organisaties in hun werkzaamheden 

en taken veel overeenkomsten vertonen en aanzienlijke subsidiebedragen van de Provincie Utrecht hiervoor 

ontvangen.  

De Provincie Utrecht levert in de vorm van de Commissaris van de Koningin de voorzitter van de Raad van 

Toezicht van Het Utrechts Landschap en heeft als zodanig invloed op het bestuur van Het Utrechts 

Landschap.  

Daarom heeft de VVD de volgende vragen: 

 

1. Kunt u aangeven of het hier gaat om een tijdelijke of permanente invulling van de functie? 

 

2. Deelt het College van Gedeputeerde Staten de mening van de VVD dat dit het uitgelezen  moment 

is, om in het kader van een efficiencyslag, gezien de grote opdrachten waar wij op het gebied van 

natuurbeheer nu gesteld zijn, Het Utrechts Landschap en het Landschap Erfgoed Utrecht  samen te 

voegen? 

 

3. In hoeverre zal hierin door de Raad van Toezicht van Het Utrechts Landschap een voortrekkende rol 

gespeeld worden? 

 

 

 



 

 

 

 

 

4. Mocht dit niet gebeuren, wat voor actie zal er dan vanuit het College van Gedeputeerde Staten 

ondernomen worden om de gewenste ontwikkelingen in deze zin te bevorderen?   

 

Namens de VVD en hoogachtend, 

 

G.H.J. Weierink 


